



# Orbital Projects & Services LLC

## Smoking, Alcohol & Drug Policy

Orbital Projects & Services L LC & its subsidiaries are committed to

تلتزم المحورية للمشاريع والخدمات ش.م.م والشركات التابعة لها بالاتي

Orbital Projects & Services LLC believe that smoking, consumption of alcohol, consumption of drugs and/or narcotics are injurious to health which affect the performance of our employees in an adverse manner.

تقر المحورية للخدمات والمشاريع ش.م.م بان التدخين وتعاطي الكحول والمخدرات مضره بالصحة و تؤثر على أداء موظفينا بطريقة سلبية. أهدافنا هي:

Our objectives are:

- ❖ Prevent and discourage our employees from the harmful habits of smoking, consumption of Alcohol, drugs and narcotics
- ❖ Foster a work environment for all employees to discharge their roles and responsibilities in a safe and healthy manner.

In order to achieve this, Orbital Projects & Services LLC will:

- Ensure that our employees are not intoxicated during work hours.
- Prohibit possession of Alcohol, drugs and/or narcotics during work hours.
- Prohibit smoking in Office premises except for the designated smoking areas.
- Conduct campaigns to create awareness among our employees on the ill effects of smoking, consumption of Alcohols, drugs and/or narcotics.
- Punitive measures are the last defense of control and shall be applied if deemed so essential.

- ❖ تنبيه الموظفين عن العادات الضارة للتدخين واستهلاك الكحول، والمخدرات.
- ❖ تعزيز بيئة العمل لجميع العاملين من أداء أدوارهم ومسؤولياتهم بطريقة آمنة وصحية.

من اجل تحقيق ذلك ، سوف تقوم المحورية للخدمات والمشاريع ش.م.م بالاتي:

- التأكد بان الموظفين لا يتعاطون المسكرات في اوقات العمل الرسمية.
- حظر حيازة المخدرات، الكحول و / أو المخدرات أثناء ساعات العمل.
- حظر التدخين في أماكن العمل\المكتب باستثناء الأماكن المخصصة للتدخين.
- تنظيم حملات لتوعية موظفينا على الآثار السلبية للتدخين، استهلاك المخدرات والكحول .
- اتخاذ الاجراءات اللازمة والعقوبات في حالة الضرورة.

Lakshminarayanan. T

Managing Director  
1<sup>st</sup> February 2010

لكشمي نارايانان

مدير اداري  
1 فبراير 2010